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Protokół nr 2/2023 

z posiedzenia Komisji  Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego  

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

  odbytego w dniu 25 kwietnia 2023 roku 

VIII kadencja  

 

 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 8:30   Godzina zakończenia obrad: 8:59 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

 

W Komisji udział wzięli:  

Członkowie Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego. 

(lista obecności stanowi załącznik  nr 1 protokołu) 

 

 

1. Jacek Górowski     Przewodniczący Komisji 

2. Piotr Rogowski     Zastępca Przewodniczącego 

3. Dariusz Gancarz     Członek 

4. Ryszard Pawłowski    Członek 

 

 

Ponadto uczestniczyli: lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 1 i 2. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Jacek Górowski 

otworzył posiedzenie Komisji i stwierdził kworum. 

 

 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Jacek Górowski 

powitał wszystkich i przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.    

4. Omówienie problemów z zakresu przestrzegania prawa i porządku publicznego  

na terenie miasta i gminy Ząbkowice Śląskie.  

5. Opiniowanie projektów uchwał. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad.  

 

Porządek został przyjęty przez Komisję. 

 



Ad. pkt. 4. Omówienie problemów z zakresu przestrzegania prawa i porządku 

publicznego na terenie miasta i gminy Ząbkowice Śląskie. 

 

Komendant Straży Miejskiej Ryszard Sobala przedstawił informację dotyczącą: 

- podjętych działań Straży Miejskiej w 2022 roku, 

- działań w kierunku porządku, 

- przedstawił statystykę rodzaju wykroczeń w 2022 roku. 

 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Jacek Górowski 

podał, że w budżecie na 2023 rok Rada Miejska zabezpieczyła środki na zakup nowego pojazdu 

dla Straży Miejskiej, zapytał na jakim jest to etapie. 

 

Komendant Straży Miejskiej Ryszard Sobala powiedział, że obecnie zakup nowego 

samochodu jest wstrzymany.  

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Jacek Górowski 

zapytał jaki jest rok produkcji obecnego samochodu. 

 

Komendant Straży Miejskiej Ryszard Sobala powiedział, że rok produkcji to 2008 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Jacek Górowski 

powiedział, że Komisja Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego będzie interweniować  

w sprawie zakupu nowego samochodu, ponieważ jest to sprawa priorytetowa. 

 

Komendant Straży Miejskiej Ryszard Sobala powiedział, że w obecnym pojeździe było 

wymieniane prawie wszystko, włącznie z wymianą foteli, ponieważ samochód służy  

do przewożenia osób nietrzeźwych i również zwierząt. Podał, że sytuacja, w której trzeba 

jechać na pilną interwencję, a pojazd zawodzi – jest niekomfortowa.  

 

Członek Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Ryszard Pawłowski 

zapytał na jakim etapie jest sprawa dewastacji Parku Sybiraków przez młodzież.  

 

Komendant Straży Miejskiej Ryszard Sobala powiedział, że na przełomie 2022/2023 roku 

było piec takich spraw – zniszczone ławki, zdewastowane kosze, znaki drogowe. Podał,  

że wszystkie te sprawy zostały przekazane policji, a sprawa, o której wspomniał Członek 

Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Ryszard Pawłowski trafiła do sądu i nie 

posiada informacji w tej kwestii. Poinformował, że na pewno ludzie, którzy dopuścili się tego 

czynu zostali ujawnieni.  

 

Inspektor ds. zarzadzania kryzysowego, spraw wojskowych i ochotniczych straży 

pożarnych Grzegorz Ciapka przedstawił informację dotyczącą ochrony przeciwpożarowej, 

spraw wojskowych, zarządzania kryzysowego za 2022 rok. 

 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 5. Opiniowanie projektów uchwał.  

Brak projektów uchwał do zaopiniowania.  



 

Ad. pkt. 6. Sprawy różne. 

 

Członek Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Dariusz Gancarz  poprosił 

Komendanta Straży Miejskiej Ryszarda Sobalę o interwencję w sprawie parkowania przy 

drodze na ulicy Ziębickiej, poprosił o postawienie znaku zakazu parkowania po obu stronach 

jezdni. 

Podał, że na ul. Kamienieckiej na całej jej długości jest linia podwójna ciągła, jednak nadal 

ludzie parkują po bokach jezdni. 

 

Komendant Straży Miejskiej Ryszard Sobala powiedział, że nie wie na czym polega 

problem na ulicy Kamienieckiej. Poinformował, że w kwestii tego tematu nie było zgłoszeń,  

a ponadto wszedł w życie przepis mówiący o tym, że w sytuacji kiedy na drodze jest linia 

podwójna ciągła i jeżeli jest miejsce na swobodny przejazd pojazdów, jest miejsce żeby 

normalnie obywał się ruch można parkować, jeżeli nie ma – parkowanie jest zabronione. Dodał, 

że podobna sytuacja jest na ul. Wrocławskiej. Podał, że w kwestii ul Ziębickiej należy postawić 

znak zakazu parkowania również po drugiej stronie, by rozwiązać problem.   

 

 

Ad. pkt.7. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa 

i Porządku Publicznego Jacek Górowski zamknął posiedzenie Komisji Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego 

 

(-) Jacek Górowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Marta Kurpiel-Tokaruk –Podinsp. ds. obsługi Rady Miejskiej i jednostek pomocniczych gminy 


